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Hei,  bare lurer på om det blir gjort noke mer med disse veiene der radøy kommune starter? Så ut 
som det var begynt å gjere noke, men ikke gjort noke mer med det. Kunne vært greit å gå på grus, 
enn å gå på hovedvei når vi skal gå til busstopp kvar eneste dag. 
 
 
Her er bildene der radøy kommune begynner 


